
 

 

Referat - Bestyrelsesmøde torsdag d. 22.4.2021 kl. 20.00 på Klokkedybet 30 
 
 
1. Velkomst til de nye suppleanter  
 
Tom bød de nye suppleanter velkomne.  
 
Det blev oplyst, at suppleanterne ikke har pligt til at deltage i bestyrelsesmøderne. Suppleanterne mel-
der sig TIL bestyrelsesmøderne – bestyrelsesmedlemmerne melder FRA (de har mødepligt).  
 
 
2. Konstituering af bestyrelsen 
 
Bestyrelsen konstituerede sig på følgende måde:  
 
Formand: Tom Thomsen.  
Næstformand: Lasse Lysdahl.  
Kasserer: Michael Bæk.  
Sekretær: Louise Rosenkilde 
Bestyrelsesmedlem: Anne-Melissa Lichtenstein.  
 
Suppleanter: Henrik Østergaard og Line Kikkenborg.  
 
 
3. Opfølgning på generalforsamling 
 
Det var lidt svært at vide hvem der egentlig deltog, da der var nogle sorte skærme, men ellers forløb det 
godt og vi har fået positive tilbagemeldinger vedr. teknikken.  
 
 
4. Status på hjemmeside 
 
Lasse har aftalt møde med Henrik Bjerregaard Jensen om opsætning og færdiggørelse af hjemmesiden.  
 
Det er forventningen, at hjemmesiden kan være i luften den 1. juni 2021.  
 
 
5. Status på nye medlemmer – mail, etc. 
 
Nye medlemmer: Pernille Frederiksen og Jørn Ritter.  
 
 
6. Input fra medlemmer 
 
Der er blevet ryddet op på Fyrtøjet (sten mv.) og kloakkerne er blevet spulet.  
 
Der er mange som er bekymret over at der bliver kørt meget stærkt på Elverhøj, Fyrtøjet og Klokkedybet. 
Bestyrelsen opfordrer igen til, at der vises hensyn til at der er mange legende børn på vejene.  
 
Skiltet med legende børn flyttes længere op af vejen mod Elverhøj. Bestyrelsen undersøger om man 
kan købe et skilt med fx ”Max 30 km/t”.  
 
Problemer med skrald og affald uden for grundene. Bestyrelsen opfordrer til at alle sørger for at holde 
områderne omkring egen grund ryddelige og fri for affald mv. På sigt aftales der arbejdsdage, hvor fx 
affald mv. på fællesområder bliver samlet ind.  
 
Bestyrelsen udarbejder snarest et regelsæt for fremtidig vedligeholdelse og renligholdelse af fællesom-
råder mv., som kan træde i kraft når Grundejerforeningen har overtaget vej, sti og fællesområder.  
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7. Møde med Grundejerforeninger/Skive Kommune 
 
Tom følger op på ”trafik-mødet” med Skive Kommune og de øvrige grundejerforeninger i Vinde og får 
aftalt en dato for afholdelsen.  
 
 
8. Evt. 

 
Forslag om at det skrives ud på Facebook, når der er sendt referat fra bestyrelsesmøder ud pr. mail – 
det vil bestyrelsen gøre fremadrettet.   
 
Der er blevet købt en ”god bedringsbuket” til Susanne Lauridsen.  

 

 

 
 


